
31 Αυγούστου 2013

Θαύματα της Αγίας Ζώνης
/ Θαύματα και θαυμαστά γεγονότα

 Παναγία μου, αν θες κάνε το θαύμα σου! 
Έδεσσα 20-11-2004

«Θάθελα να σάς διηγηθώ ένα θαύμα που έγινε κατά την διάρκεια έλευσης και 
παραμονής της Τιμίας Ζώνης της Θεοτόκου στην Έδεσσα.

Το Θαύμα της Αγίας Ζώνης
Πάνω από μία δεκαετία ταλαιπωρούμαι με ένα πρόβλημα υγείας, που οι γιατροί 
ονομάζουν αρτηριοφλεβική επικοινωνία έξω καροτίδας. Αυτό είχε ως αποτέλεσμα 
το ανεύρυσμα του αίματος να διοχετεύεται στην δεξιά πλευρά του προσώπου. Έτσι 
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έφθασε να δημιουργηθεί ένας όγκος που υπερέβαινε τα 10 εκατοστά.

Οι γιατροί χαρακτήρισαν την πάθηση ως μοναδική στα παγκόσμια ιατρικά χρονικά 
και κανείς –τουλάχιστον στην Ελλάδα– δεν το ανελάμβανε. Πρόσφατα είχα βρεί 
ένα νοσοκομείο στην Αμερική, όμως τα χρήματα είναι πολλά.

Όταν λοιπόν ήρθε η Αγία Ζώνη, πήγα να προσκυνήσω με όση πίστη διέθετα στην 
ψυχή μου. Μόλις έφθασα πάνω από την Αγία Ζώνη, είπα μέσα μου: «Παναγία μου, 
αν θές κάνε το θαύμα σου, βοήθησέ με». Προσκύνησα και ακούμπησα το μέρος που 
υπάρχει το πρόβλημα. Στην συνέχεια στάθηκα όρθιος, για να παρακολουθήσω την 
συνέχεια της Αρχιερατικής Λειτουργίας.

Κάποια στιγμή ένιωσα στην δεξιά πλευρά του προσώπου μου συσπάσεις. Τις ένιωθα 
για πρώτη φορά και ήταν τόσο γλυκές που παρακάλαγα να συνεχιστούν, γιατί όσο 
και αν φανεί υπερβολικό, ένιωθα να μου αρέσει αυτό που γίνεται. Η πρώτη μου 
σκέψη ήταν: «Λες να άκουσε την προσευχή μου η Παναγία»; Αμέσως μετά ένιωσα 
μια γλυκιά χαλαρότητα σ’ εκείνο το μέρος του προσώπου, όπως καμιά άλλη φορά.

Στο σπίτι διεπίστωσα το εξής εκπληκτικό. Για πρώτη φορά μετά από τρία χρόνια 
το δεξί μου μάτι δεν πιεζόταν από τον όγκο. Το κρατούσα ανοικτό και όχι κλειστό 
όπως παλαιότερα. Ο όγκος είχε μειωθεί και μάλιστα μπορούσα να μιλήσω 
καλύτερα, αφού πλέον δεν ήταν τόσο στραβό το στόμα μου. Παράλληλα ο κόμπος 
που υπήρχε στην έξω καροτίδα, τώρα είχε εξαφανιστεί.
Το συζήτησα με την γυναίκα μου που διαπίστωσε και εκείνη την διαφορά. 
Ευχαριστήσαμε την Παναγία και μιλήσαμε για θαύμα.

Την επόμενη μέρα ξαναπήγα στην Εκκλησία και προσκύνησα την Χάρη της. Μίλησα 
για όσα βίωσα σε έναν ιερέα για το θαύμα που ένιωσα. Το εκπληκτικό για μένα 
ήταν που όση ώρα μιλούσα στον ιερέα έκλαιγα. Έκλαιγα σαν μικρό παιδί. Δεν είχα 
ξανανιώσει ποτέ μου έτσι. Ακουγα παλαιότερα για θαύματα, όμως δεν έδινα 
σημασία και τώρα το βίωνα εγώ.

Συνάντησα ένα φίλο γιατρό που παρατήρησε την διαφορά. Του είπα μάλιστα: 
«Είναι φυσιολογικό ένα πράγμα που μεγαλώνει, ξαφνικά να υποχωρεί, έστω και για 
λίγα εκατοστά»; Μου απάντησε πώς όχι, δείχνοντας ιδιαίτερα εντυπωσιασμένος. 
Σαν γιατρός μου έδωσε την δική του εξήγηση. Μου είπε: «Μπορεί το σώμα να 
δώσει εντολή για να θρομβωθεί το σημείο που υπάρχει το πρόβλημα». Όταν βέβαια 
του εξήγησα τί είχε συμβεί έμεινε άφωνος.
Συνέχιζα να πηγαίνω καθημερινά και να προσκυνώ την Αγία Ζώνη. Σήμερα που σάς 
γράφω ο όγκος έχει μειωθεί ακόμη πιο πολύ. Δεν γνωρίζω ποιά θα είναι η εξέλιξη. 
Ωστόσο το γεγονός που βίωσα ήταν θαύμα για μένα και θα το λέω πάντα 



δοξάζοντας την Χάρη της.

Δεν με άλλαξε μόνο στο πρόβλημα, αλλά και σαν άνθρωπο. Ένιωσα να με αγγίζουν 
τα χέρια της Παναγίας. Μεγάλη η Χάρη της».

Με σεβασμό
Συμεών και Σοφία Σλατίνης

_____________________________________________
Θαυμαστά γεγονότα

Από τις 12 ως τις 16 Νοεμβρίου 2004 η Τιμία Ζώνη της Θεοτόκου μεταφέρθηκε για 
προσκύνηση και αγιασμό στην πόλη της Έδεσσας. Σύσσωμη η πόλη και όλοι οι 
άρχοντες του τόπου υποδέχθηκαν θερμά την Αγία Ζώνη. Πάνω από 40.000 άτομα 
προσκύνησαν το χαριτόβρυτο αυτό κειμήλιο. Γίναμε αυτόπτες μάρτυρες 
θαυμάτων, τα οποία ενήργησε η Παναγία στους προσκυνητές. Σημειώνουμε 
ενδεικτικά όσα πέσανε στην αντίληψή μας.

Η κ. Αρμενάκη Δωροθέα, κάτοικος Εδέσσης, έπασχε από την μέση της και ήταν 
καθηλωμένη στο κρεβάτι περίπου ένα χρόνο. Δεν μπορούσε να περπατήσει 
καθόλου. Όταν έμαθε ότι η Αγία Ζώνη βρισκόταν στην Έδεσσα, ζήτησε και της 
έφεραν ευλογημένη από Αυτήν κορδέλα, και αφού την πήρε, την έδεσε στην μέση 
της. Και το θαύμα έγινε! Η πρώην παράλυτη σηκώθηκε και περπάτησε. Πήγε 
μάλιστα στον Ναό και προσκύνησε το Θεομητορικό κειμήλιο και ακολούθως 
κατευθύνθηκε στην Μητρόπολη, όπου ανήγγειλε το θαυμαστό συμβάν στον 
Καθηγούμενο της Μονής Βατοπαιδίου αρχιμανδρίτη π. Εφραίμ.

Ο κ. Συμεών Σλατίνης, κάτοικος Εδέσσης, είχε κακοήθη όγκο στο μάγουλο. 
Εξαιτίας μάλιστα του μεγάλου μεγέθους του όγκου είχε κλείσει το μάτι του. Πήγε 
λοιπόν και αυτός και προσκύνησε την Τιμία Ζώνη. Όταν πήγε ύστερα στο σπίτι 
του, η γυναίκα του του είπε ότι το μάτι του το βλέπει πιο ανοικτό. Τότε κατάλαβε 
ότι πράγματι ο όγκος υποχώρησε και άνοιξε το μάτι του. Αλλά και ένα άλλο 
ογκίδιο κάτω από το σαγόνι του είχε εξαφανιστεί. Ο ίδιος με επιστολή του 
περιγράφει το θαύμα.

Ο κ. Δημοσθένης Παπαντωνίου, κάτοικος Εδέσσης, είχε ένα εγγονάκι, την Μαρία, 
το οποίο, από βρέφος ακόμη, την νύκτα δεν μπορούσε να κοιμηθεί μόνο του και ο 
ύπνος του ήταν σε τέτοιο σημείο ανήσυχος, που οι γονείς του δεν ήξεραν τί να 
κάνουν γι’ αυτό. Ο παππούς του το πήγε στον Ναό, και αφού παρακάλεσε τους 
ιερείς, το σταύρωσαν με την Αγία Ζώνη. Από τότε το παιδάκι κοιμάται μόνο του, 
χωρίς να δημιουργεί ανησυχία την νύκτα.



Αρχιμανδρίτης Παντελεήμων Καραλάζος
Ιεροκήρυκας Ι. Μητροπόλεως Εδέσσης

________________________________________
  
Μάς βοήθησε στο πρόβλημα που είχαμε

«Με την επιστολή μας αυτή θα θέλαμε να σάς γνωστοποιήσουμε τα παρακάτω:

Ο εγκάρδιος φίλος μας κ. Ιωάννης Μαντάς (αξιωματικός του Λιμενικού Σώματος) 
έπειτα από επίσκεψή του στο Άγιον Όρος, περίπου πριν ένα μήνα, μάς έφερε 
κορδέλα από την Αγία Ζώνη της Υπεραγίας Θεοτόκου, η οποία βοήθησε στο 
πρόβλημα που είχαμε περί τεκνοποιήσεως. Έτσι μετά από πέντε προσπάθειες 
εξωσωματικής γονιμοποίησης έγινε το θαύμα την ημέρα του Αγίου Αρχαγγέλου και 
λάβαμε θετική απάντηση στην ανάλογη εξέταση.

Ευχαριστούμε πολύ.
Μετά τιμής
Παπαδόπουλος Ιωάννης του Νικολάου
Κυρίου Νικολέτα του Σωτηρίου

_________________________________________
  Είχα δύσκολη εγκυμοσύνη

«Ήθελα πολύ να αποκτήσω ένα δεύτερο παιδί. Όταν άκουσα ότι θα φέρουν στην 
εκκλησία μας την Αγία Ζώνη, την πήρα και την φόρεσα και είπα, «ας γίνει και σε 
μένα το θαύμα σου, Παναγία μου». Σε λίγο διάστημα έμεινα έγκυος. Χάρηκα πολύ, 
συνέχισα να φοράω την ευλογημένη κορδέλα και παρακαλούσα μέρα νύκτα να πάνε 
όλα καλά, γιατί είχα δύσκολη εγκυμοσύνη. Μετά από έξι μήνες έφερα στον κόσμο 
το παλλικάρι μου, γερό και υγιέστατο. Το βάλανε στην θερμοκοιτίδα για δύο μήνες 
και παρακαλούσα την Παναγία να πάνε όλα καλά! Τώρα σφίγγω στην αγκαλιά μου 
τον Γιώργο και βλέπω με αισιοδοξία τις μέρες που έρχονται».

Οι ευτυχισμένοι γονείς
Σοφία και Ιωάννης Καμπουρής

___________________________________
Το θάρρος μου πήγαινε να με αφήσει

Χανιά Κρήτης
«Πάνε τρία χρόνια που άρχισε η μεγάλη ταλαιπωρία με την υγεία μου. Έχασα τον 
άνδρα μου κτυπημένο από την επάρατο νόσο. Το βράδι μετά την κηδεία άρχισε ο 



γολγοθάς μου. Ένας ξαφνικός πόνος και ένα μικρό πρήξιμο στο στήθος ήταν η 
αρχή.
Έπρεπε να χειρουργηθώ αμέσως. Οπλισμένη με πίστη στην Χάρη του Θεού και με 
ελπίδα στις πρεσβείες της Θεοτόκου μπήκα στο χειρουργείο (23-4-2002). 
Αφαιρέθηκε ο όγκος και πρόλαβα τα χειρότερα. Έπρεπε να υποβληθώ σε κάποιες 
θεραπείες, ακτινοβολίες και χημειοθεραπείες. Αυτές κράτησαν οκτώ μήνες και 
ήταν επώδυνες, τόσο σωματικά όσο και ψυχολογικά. Το θάρρος μου πήγαινε να με 
αφήσει.
Τότε ήλθε η Τιμία Ζώνη, που έστειλε ο π. Γεδεών. Την φόρεσα, επανήλθε το θάρρος 
και οι πόνοι περνούσαν. Όταν τελείωσα τις θεραπείες, ο γιατρός είπε ότι όλα είχαν 
πάει καλά και δεν πρέπει να ανησυχώ. Από τότε πέρασαν δύο χρόνια και είμαι πολύ 
καλά στην υγεία μου.

Το θαύμα το έκανε η Παναγία με την ζώνη της και στην Αγγελική Γάσπαρη που 
ήταν άρρωστη και την είχαν αποθαρρύνει οι γιατροί. Φόρεσε την ζώνη και σήμερα 
είναι καλά και δοξάζει το όνομα της Παναγίας μας».

Κωνσταντία Κωνσταντουδάκη

 _____________________________________
Η Παναγία ευλόγησε πολλές γυναίκες

10-2-2005

Ο αιδεσιμώτατος Ιερομόναχος Ειρηναίος, Σύμβουλος της Ιεράς Συνόδου της 
Ορθοδόξου Σερβικής Εκκλησίας στις Διεθνείς και Διεκκλησιαστικές υποθέσεις, μάς 
γράφει:

«Πέρασαν αρκετά χρόνια από τότε που επικοινωνήσαμε και από τότε που ζήτησα 
ζώνες ευλογημένες πάνω στην Αγία Ζώνη της Υπεραγίας Θεοτόκου. Η Παναγία 
ευλόγησε πάρα πολλές από τις γυναίκες στις οποίες ταπεινά μοίρασα τις ζώνες 
και τους χάρισε υγεία και εγκυμοσύνη. Ζήτησα από αυτές προσωπικά να γράψουν 
στην Ιερά Μονή σας τα ονόματα και τις ημερομηνίες των τοκετών τους.

Με την μεσιτεία της Παναγίας και την βοήθεια του Θεού οι παρακάτω γυναίκες 
έχουν ευλογηθεί με όμορφα και υγιή παιδιά:

Μίλα Ocheshnik, Αικατερίνα Lalich, Λίντα Ζivkovich (δίδυμα), Τατιάνα Jovanovic, 
Ζακλίνα Trajkovic (αδελφή της Τατιάνας), Αλεξάνδρα Guzina.



Ζητώ με σεβασμό να σταλούν και άλλες ζώνες και να παρακαλέσετε την Θεοτόκο 
να δώσει την ευλογία της εγκυμοσύνης.

Με την ευλογία σας
Πάντοτε αφοσιωμένος σε σάς εν τώ Κυρίω ημών Ιησού Χριστώ
Ιερομόναχος Ειρηναίος Dobrijevic

Πηγές: Ιερά Μεγίστη Μονή Βατοπαιδίου, Θαύματα Αγίας Ζώνης, Έκδοση Β’ 
επαυξημένη, Ιερά Μεγίστη Μονή Βατοπαιδίου, Άγιον Όρος 2008.pemptousia.gr
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